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Acords d'assemblea 

Conciutadans, 

Ens adrecem especialment a tothom qui té 
filis i filies en edat d'escolarització secunda-
ria obligatoria, batxillerat i cicles formatius i 
que están cursant eis seus estudis a l'IES 
Valí del Tenes. 

Com molts de vosaltres esteu al corrent, 
L'AMPA és una entitat sense afany de lucre 
que agrupa eis pares i mares de l'alumnat del 
Institut. Està reconeguda legalment en el 
Registre d'associacions i les seves funcions 
están regulades per un Decret de la Genera-
lität de Catalunya. L'objectiu és contribuir a 
la millora de la qualitat de l'ensenyament 
que reben eis nostres filis i filies. El ftincio-
nament de l'AMPA es basa en el diàleg i la 
coMaboració entre pares i mares, direcció de 
l'IES i mestres. 

El proppassat dia 2 de desembre, vàrem te-
nir una assemblea extraordinària, en qué 
com a unie punt de l'ordre del dia s'inicià un 
expositiu de la situació actual de TAMPA i es 
passà a debatre la continuitat de TAMPA, i el 
seu fiincionament. 

La presència de 18 persones en total (en Tan-
terior assemblea, apart de la Junta només hi 
havia una persona de quòrum) ens motivà 
molt a tots, als de la Junta i als que han po-
gut respondre al nostre prec d'assisténcia. 
La primera decisió que es pren és que 
l'AMPA continuará com a agrupado activa 

dins Testructura de suport de l'IES Valí del 
Tenes. 

Vàries persones de les assistents es varen 
comprometre a donar suport amb assiduítat 
en la organització d'activitats i coordinado 
d'actes. 

Es decidí que com a junta, de moment es 
mantindrien els càrrecs de les persones ac-
tuals, fins a la propera assemblea que es pre-
parará pel mes de març o abril aproximada-
ment. 

S'acordà que cada primer dimecres de mes 
ens trobarem a TIES a 2/4 de 9 del vespre, 
com fins ara, mentre decidim si és el millor 
dia i la millor hora per al coMectiu de perso-
nes que s'hi vinculi més. També s'acordà que 
la propera reunió tindrà Hoc el dia 13 de ge-
ner, amb un objectiu principal: aportar ide-
es per treballar, i especialment sobre com 
enfocar la setmana de festa del febrer del 
2010 en endavant, la reutilització dels llibres 
de l'alumnat a cursos posteriors, intentar 
augmentar el coneixement de Tanglés entre 
els nostres filis i filies, i d'altres coses com 
podrien ser ensenyar hàbits d'estudi, efecti-
vitat i rapidesa en la lectura, arts dramàti-
ques, etc. 

Per aquesta tasca, necessitem comptar amb 
un equip que se'n pugui encarregar. 

Ens podeu fer arribar les vostres idees i pro-
postes per estudiar entre tots quines poden 
ser les més adients (si pot ser per e-mail am-
paies.vt@gmail.com). 

La Junta directiva de l'AMPA IES Valí del 
Tenes, us desitgem que Tany 2010 sigui un 
any molt més positiu per a totes i tots vosal-
tres.. 

Anuari de Santa Eulàlia de Ronçana, 25/12/2009, p. 66 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers


